
Protokoll styremøte 09-2022 
 
Møtte: Henry Kristiansen, Ingerid Lærum Roll-Lund, Atle Opstvedt, Renate Solberg (teams), Marion 
Hauge, Vidar Bryn (vara) (teams) og Julie Mari Eikås Jenssen (vara) 
 
Sted: Bergen Travpark 
Tid: Torsdag 01.09.22 kl.18.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
Protokoll er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir: Mandag 03.10.22 kl. 17.00. Innkalling både til fysisk møte og teams. 
 

3. Orientering nytt styret 
Styreleder ønsker nytt styre velkommen og forteller litt om styrearbeidet som har vært og 
hva som ligger foran oss. Styret fordeler arbeidsoppgaver og den nye fordelingen blir slik: 
 
Anleggskontakt: Renate Solberg 
Ponniansvarlig: Lisa Pickersgill  
Ungdomsansvarlig: Marion Hauge  
Økonomi: Atle Opstvedt  
Distriktene: Renate Solberg  
Til-Start: Lisa Pickersgill 
Fellestrening: Atle Opstvedt 
Kontakt mot driftsselskapet: Henry Kristiansen 
Næringsforum: Atle Opstvedt 
Løpsutskrivning BT: Henry Kristiansen 
 

 
4. Fagdag 

Vedtak fra tidligere styremøte er at fagdagen skal være fredag 14.10.22 med tema om 
skadeforebygging. Styret fikk tak i en foredragsholder, men nå viser det seg at denne 
personen ikke er tilgjengelig likevel. Styret diskuterer nye foredragsholdere og eventuelt 
bytte til ny dato. 
 
Vedtak: Dagen forskyves til 2023 og dato settes når terminlisten er klar.  
 

5. Stend Videregående skole 
Det skal være nytt møte med Stend tirsdag 06.09.22. Her er styret i forbundet invitert 
sammen med Fana Trav- og Hestesportslag og DNT-medlem Kari Agerli.  
Styret diskuterer hva de ønsker å oppnå med møtet. Styremedlem Atle Opstvedt og Renate 
Solberg representerer forbundet. 
 
Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 

 
6. Næringsforum 

Styret ønsker å få kommet i gang med næringsforum igjen. Forbundet er usikker hvilke 
føringer som er lagt for næringsforum og ønsker å få hjelp fra DNT medlem Dysjaland for å 
planlegge hvordan styret skal gå frem videre.  



 
Vedtak: Forbundet ønsker mer informasjon fra sentralt hold om retningslinjene for 
næringsforum. Styremedlem Atle Opstvedt tar kontakt med DNT medlem Dysjaland og 
styreleder Henry Kristiansen tar saken opp på landsråd. 
 

7. Høstkonferanse 
Forbundet skal ha høstkonferanse sammen med Agder og Rogaland. I år er det Agder som 
skal ha konferansen og den skal avholdes 16-18 september. Det er veldig få lag som har 
mulighet til å reise på konferansen. Styret tar en runde på hvem som har mulighet til å delta 
fra forbundet. 
 
Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 

 
8. Reise til lagene 

Styret ønsker å besøke alle lagene og anleggene i forbundet. Styremedlem Renate Solberg 
snakker med lagene og avtaler datoer for reise. Datoene sendes til styret når alt er klart. 
 
Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 
 

9. Ungdomsgruppe 
Styremedlem Marion Hauge forteller om fremdriften i ungdomsgruppen. De har fått 
klubbklær til medlemmene og de skal også reise til klasseløpshelgen. De jobber på for å få i 
gang flere aktiviteter og engasjere flere. De ønsker å få til en løpsserie sammen med en 
annen bane. 
 
Vedtak: Styret tar saken til etterretning 

 
10. Aktivitetstall 

Styremedlem Atle Opstvedt forteller litt om prosjektet og hva tanker det er om prosjektet fra 
Bergens Traverbane AS sin side. Det er veldig lite informasjon om dette fra sentralt hold og 
drift jobber med flere løsninger som kan fungere på Bergen Travpark. 
 
Vedtak: Forbundet lukker denne saken for nå, da styret i Bergens Traverbane AS jobber med 
saken. Når Bergens Traverbane AS ønsker bistand fra forbundet, tar de kontakt. 
 

11. DU-Søknader 
Søknaden fra et av våre lag som ble sendt til DU-utvalget i vinter, ble ikke godkjent på 
bakgrunn av at det manglet en leiekontrakt på anlegget. Denne kontrakten er nå oversendt 
DU-utvalget og vi venter på svar på om laget vil få godkjent søknaden sin om midler. 
 
Vedtak: Styret tar denne saken til etterretning. 
 

12. Æresløp 
Forbundet har fått oversendt en sak fra Bergens Traverbane AS om oppnevning av et Æresløp 
på Bergen Travpark.  
 
Vedtak: Denne saken hører hjemme hos Bergens Traverbane AS og sendes derfor tilbake dit.  
 
 
 
 
 



13. Sak fra Oslo og Akershus Travforbund 
Forbundet har fått oversendt en sak fra Oslo og Akershus Travforbund om 
habilitetsutfordringer. Styret diskuterer saken. 
 
Vedtak: Styret i Vestenfjeldske Travforbund støtter Oslo og Akershus Travforbund i saken om 
habilitetsutfordringer. 
 

14. Eventuelt 
Sak fra Fana Trav- og Hestesportslag: Det var en hest som ble påkjørt og døde langs veien i 
2021 og travlaget sammen med Bjørgvin Rideklubb ønsker å lage en ny trygg vei. De ønsker 
bistand fra forbundet til midler. 
 
Vedtak: Styret ønsker en formell søknad på den bistanden travlaget ønsker. 
 
 
Lokalkjøring: Forbundet har fått en søknad fra Bergen og Omegn Travselskap at de ønsker å 
avholde lokalkjøring på Bergen Travpark helgen 1-2 oktober. Forbundet har fellestrening 
lørdag 1 oktober. 
 
Vedtak: Forbundet avlyser oppsatt fellestrening til fordel for BOT sin lokalkjøring. 
 
 
Sak fra Innlandet Travforbund: Forbundet har mottatt en orienteringssak fra Innlandet 
Travforbund som de ønsker å ta opp i landsråd. 
 
Vedtak: Styret tar denne saken til etterretning. 
 
 
 
 
 
Møtet ble hevet kl. 19.45 

 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
   Henry Kristiansen   Ingerid Lærum Roll-Lund 
 
 
 
 
 
 Atle Opstvedt   Renate Solberg   Marion Hauge 


